

1. 입사비 환불

1) 신청 방법

구분	내용
신청방법	연세포탈(https://portal.yonsei.ac.kr/ui/index.html) → 기숙사 → 중도퇴사 메뉴에서 신청서 작성 ※ 전액 환불 기준일은 포탈 상 환불 신청일자, 일부 금액 환불 기준일은 퇴사일 (방 청소와 카드키 반납 완료 및 퇴사 서명)을 적용

2) 환불 기준 *기간 엄수

① 전액환불 : 입사일 전날까지 신청

구분	계절입사	장기입사
전액환불 신청마감일	~2024.12.24(화)까지	~2024.12.20(금)까지

② 일부환불 : 위약금(입사비20%) + 입사일 수만큼 차감 후 환불 (환불 금액표 확인 → 첨부파일 참고)

구분	계절입사	장기입사
일부환불 신청마감일	2025.1.13.(월) 23:59	2025.2.8.(토) 23:59

※ 강제퇴사 : 공식 입사일로부터 13주차까지는 납부된 입사비에서 위약금 (입사비의 20%)을 공제한 후 잔여일수 환불금액의 70%가 환불됩니다.

③ 미입사자 환불 : 지정된 공식 입사일 이후에 입사하지 않고 중도퇴사 신청서도 제출하지 않은 경우, 거주의향이 있다고 판단하여 호실을 배정해두므로 실제 거주하지 않은 비용에 대해 환불되지 않습니다. 이에 따라 정규입사일 이후 중도퇴사 신청서를 제출한 미입사의 경우 중도퇴사 신청서 제출일 기준으로 “중도퇴사” 환불 규정을 적용합니다.

2. 환불 주의사항

순서	내용
1	입금자명을 신청자명과 다르게 입금 시 환불 처리가 지연될 수 있으므로 반드시 행정실로 직접 연락 바랍니다.
2	납부 후 선발포기 시 환불은 최대 3주 소요될 수 있으므로 신중히 결정하여 납부 바랍니다.
3	환불은 연세포털에 등록된 본인 명의의 국내 계좌만 가능합니다.

3. 기타

- 1) 카드키 분실 또는 파손 시, 카드키 수수료를 납부해야 합니다.
- 2) 안내실 근로자 부재 시, 안내실 창문에 부착된 연락처로 연락하여 퇴사점검을 요청하시기 바랍니다.
- 3) 타인 명의로 된 계좌로 환불을 받아야 하는 경우, 첨부파일 중 "타인 명의 계좌 이용 신청서"를 내려받아 계절학기 이메일(mjdorm@yonsei.ac.kr)로 보내주셔야 합니다.
- 4) 착오송금으로 인하여 환불을 받아야 하는 경우, 첨부파일 중 "착오송금 반환 신청서"를 내려받아 계절학기 이메일(mjdorm@yonsei.ac.kr)로 보내주셔야 합니다.

**※안내문 미숙지로 발생한 문제에 대하여
원주생활관에서는 책임이 없음을 알려드립니다※**

4. 연락처

생활관 행정팀	033-760-5300 (평일 09:00~17:00)
계절학기 이메일	mjdorm@yonsei.ac.kr
생활관 홈페이지	https://wjdorm.yonsei.ac.kr → 커뮤니티 → 상담 게시판

원주생활관

1. Refund Policy

1) Application Method

Sortation	Content
Application Method	<p>Yonsei Portal: https://portal.yonsei.ac.kr/ui/index.html → Dormitory → Application for resignation.</p> <p>※ The standard date of full refund is the refund date on Yonsei Portal Website.</p> <p>The standard date of partial refund is the day of moving out (Cleaning the room, returning the room card key, and completing the move-out confirmation form are needed)</p>

2) Refund due date **strict adherence to the date*

① Full refund : until a day before entering the room

Short-term residency	Long-term residency
~December 24 th 2024 (Monday)	~December 20 2024 (Friday)

② Partial Refund : Cancellation Fee(20% of dorm fee) + Amount of Dates of Residency will be deducted (Website for Confirmation of Refund Amount -> [Check attachment](#))

Short-term residency	Long-term residency
January 13 th 2025 (Monday) 23:59	February 8 th 2025 (Saturday) 23:59

※ If a student is expelled, he/she cannot be qualified for residency for 6 months and only 70% of partial refund will be done following the However, when a student is expelled after 14th week of semester, there is no refund.

③ **Even though you didn' t actually live in the dormitory after the**

registration, if you don't apply for the check-out, we consider as you need the dormitory room, so you cannot get refund. Refund policy for this case is as same as early check-out refund policy.

2. Refund precautions

No.	Content
1	If you enter the depositor's name and applicant's name differently when making a deposit, the refund process may be delayed. so if you enter different names, please contact the wonju housing office directly.
2	If you give up on joining the dormitory after payment, the refund process will take up to 3 weeks, so please make a careful decision.
3	Refunds are only available for domestic accounts under your name registered on the Yonsei portal.

3. Others

- 1) Card key re-issue fee must be paid if card key is lost or damaged
- 2) If the info desk worker is absent, contact the phone number attached to the window of the info desk
- 3) If you need to get a refund by other people's account, you should download the "Application for Using Another Person's Account" in the attached file and send email of Wonju Housing
- 4) If you need to get a refund for wrong remittance, you should download the "Application for return of wrong remittance" in the attached file and send it to the official email of Wonju Housing

※ Please be aware that the Wonju dormitory is not responsible for any problems due to not knowing the rules ※

*E-mail for summer/winter semester : mjdorm@yonsei.ac.kr

Wonju Housing

1. 入住费退款

1) 申请方法

区分	内容
申请方法	<p style="text-align: center;">yonsei portal : https://portal.yonsei.ac.kr/ui/index.html → 宿舍 → 在中途退舍菜单中填写申请书 ※ 全额退款基准日请参考portal上的退款申请日， 部分退款基准日参考 (房间清扫和退还房卡以及退舍签名的日期)退舍日</p>

2) 退款标准 *请严格遵守时间

① 全额退款: 入住日前一天之前申请

区分	假期入住	长期入住
全额退款 申请截止日	~2024.12.24(周二)为止	~2024.12.20(周五)为止

② 部分退款 : 违约金(入住费20%) + 入住天数所需金额减除后退款 (确认退款金额表→请参考附件)

区分	假期入住	长期入住
部分退款 申请截止日	2025.1.13.(周一) 23:59	2025.2.8.(周六) 23:59

※ 强制退舍 : 从正式入住日起到第13周为止 , 在扣除违约金 (租用费的20%) 后 , 将退还剩余天数的70%金额

③ 未入住者退款: 在指定的正式入住日以后虽未入住,但也未提交中途退舍申请书时,判断为有居住意向,并将分配房间。因此对实际未居住的费用不予退款。正式入住日以后提交中途退舍申请书的未入住者,将以提交中途退舍申请书的日期为基准来适用"中途退舍"的退款规定。

2. 退款注意事项

顺序	内容
1	如果存款人姓名与申请人姓名不同，请直接联系行政办公室，因为这可能会延误退款程序。
2	请注意，付款后放弃入住时退款可能需要长达 3 周的时间，因此请谨慎付款。
3	退款只能退到以您的姓名填写在yonsei portal 上的韩国国内账户。

3. 其他

- 1) 丢失或损坏门禁卡时，需要支付门禁卡补办手续费°
- 2) 当门禁处工作人员不在时，请联系附在门禁处窗口的联系方式以请求退宿检查°
- 3) 若需要退还到他人名下的账户，请从附件中下载‘他人名义账户使用申请书’，并发送至假期宿舍邮箱(mjdorm@yonsei.ac.kr)°
- 4) 由于错误汇款而需要退款的情况，请从附件中下载‘错误汇款退还申请书’，并发送至假期宿舍邮箱(mjdorm@yonsei.ac.kr)°

※因未熟记通知而引起的问题原州生活馆将不承担任何责任※

9. 联系方式

生活馆行政处	033-760-5300 (周中 09:00~17:00)
假期学期电子邮件	mjdorm@yonsei.ac.kr
生活馆官网	https://wjdorm.yonsei.ac.kr → 社区 → 面谈公告栏

原州生活馆